
Protokoll digitalt styrelsemöte för Svenska Highland Cattle föreningen 

18 april 2023 

Närvarande: Eva Karlsson, Lena Sixtensson, Kent Svensson och Caroline Johnsrud 

 

1. Föregående protokoll – 21 mars 2023 läggs till handlingarna. Karl Jorlén får informera styrelsen 
om vad som händer angående ParaTB-programmet vid senare styrelsemöte. 

 
2. Ekonomi – medlemmar  

 
Av de dryga 100 medlemmar som har fått utskicka angående service- och medlemsavgift för 
2023 har 76 stycken hittills betalat. Vilket har gett 22.800 kr till kassan. Just nu är saldot 225.000 
kr. 
 

3. Den 4 april arrangerade föreningen ett digitalt medlemsmöte där Kent Svensson och Åke Lyberg 
höll ett intressant och inspirerande föredrag om seminering. Fler digitala medlemsmöten 
kommer. 
 

4. Inför årsmöte 
 
Det stora frågorna är hur vi löser ordförande- och valberedningsposterna. 
Inför årsmötet skriver Caroline och Eva Verksamhetsberättelse för kalenderåret 2022. 
Caroline skickar ut årsmöteshandlingar till de som anmäler sig till årsmötet. 
Kent mailar Balans- och resultatrapport samt Revisorberättelse.  
Caroline gör ett inlägg på Facebook angående årsmöte. 
Eva kollar upp om det måste vara ordförande som företräder föreningen i NAB. 
 

Vid pennan Caroline Johnsrud 
 
 

 


